
 
www.kozlany.cz                                                                                                             Kožlanský zpravodaj 1 / 2025 

strana - 1 - 

                                                                                                                     LEDEN  2025 

        

 
 

Z RADNICE ... 

 

 
Vážení spoluobčané, 
   jak už to bývá, i tyto vánoční svátky utekly jako voda v řece.  O silvestrovskou noc jsme si připili a popřáli si 
všechno dobré a pevné zdraví do nového roku. Děti školou a školkou povinné se opět sněhu ani ledu nedočkaly. 

Zimní radovánky tedy nahradila televizní obrazovka a počítač. Soudě podle posledních let už to asi jiné nebude. 
   To, že o svátcích nesněží, dělá radost pracovníkům technického úseku. Nemusí bojovat se sněhem a namrzlými 

chodníky. Uvidíme, jaké počasí přinesou měsíce leden a únor. 
   Nadcházející měsíce budou ve znamení plesů. Rád bych Vás pozval na ples Města Kožlany, který se bude konat 
31. ledna. 
   „Na Tři krále o krok dále“, říká jedna z pranostik. Den se nám prodlužuje a nálada vylepšuje. Dovolte, abych 

Vám, milí spoluobčané, za vedení města popřál hezký rok 2025. 
Vladimír Kulhánek 

Místostarosta 

 

PF 2025 
 

 
Výsledky projednání rady města na 17. zasedání konaném dne 26. 11. 2024 

Rada bere na vědomí: 
strategické dokumenty ZŠ a MŠ Ko-
žlany, zprávu o metodické návštěvě 
knihovny Kožlany, zaslané infor-
mace. 
 
Rada schvaluje: 

č. 132/24 -  program 17. zasedání 
rady města; č. 133/24 - termín a 

program 12. zasedání zastupitel-
stva města Kožlany; č. 134/24 - 
poskytnutí mimořádné odměny ře-
ditelce Základní školy a Mateřské 

školy dr.Eduarda Beneše, Kožlany, 
za vysoce kvalitní plnění pracovních 
povinností při správě a rozvoji zá-
kladní a mateřské školy za období 

srpen - prosinec 2024; č. 135/24 
- složení ústřední inventarizační ko-
mise, dílčích inventarizačních ko-
misí a likvidační komise k provedení 
inventury majetku a závazků města 
za  rok 2024; č. 138/24 – poskyt-
nutí finančního daru pro Základní 

školu a Mateřskou školu Kozojedy 
ve výši 3 000,- Kč; č. 139/24 - 

uzavření městského úřadu dne 
27.12.2024 z důvodu čerpání dovo-
lené pracovníků úřadu. 
 

Rada doporučuje: 
č. 136/24 - zastupitelstvu schvá-
lení příspěvku zřizovatele pro Zá-
kladní školu a Mateřskou školu dr. 

Eduarda Beneše Kožlany ve výši 
3 300 000,- Kč na rok 2025.     
 
Rada souhlasí: 
č. 137/24 - s umístěním kabelu 
elektrické přípojky do obecního po-
zemku p.č. 4150/47 v k.ú. Kožlany 

pro připojení nemovitosti č.p. 435 
Kožlany. 

 
Rada neschvaluje: 
č. 140/24 - poskytnutí finančního 
příspěvku ve výši 4 900,- Kč na 

tvorbu turistického zápisníku z dů-
vodu nedostatku finančních pro-
středků v rozpočtu města. 

 
Výsledky projednání rady města na 18. zasedání konaném dne 16. 12. 2024 

Rada bere na vědomí: 
-  zaslané informace. 

Rada schvaluje: 
č. 141/24 -  program 18. zasedání 
rady města; č. 145/24 - návrh 

rozpočtu Základní školy a Mateřské 
školy dr. E.Beneše Kožlany na rok 

2025 s neinvestičním příspěvkem 
zřizovatele ve výši 3 300 000,- Kč a 

návrh střednědobého výhledu roz-
počtu na roky 2026,2027; č. 
146/24 - smlouvu o dílo se společ-
ností FLEA s.r.o., na pronájem li-
cence na software pro ovládání, ří-

zení a monitoring prvků ovládají-
cích topnou soustavu v budově Ma-

teřské školy Kožlany, jedná se o in-
stalované tepelné čerpadlo; 

pronájem licence na software pro 
měření energie a zasílání havarij-
ních stavů, dohled nad správným 
uživatelským nastavením topné 
soustavy, archivace a záloha dat. 

Měsíční poplatek činí 179,- Kč bez 
DPH; č. 147/24 - smlouvu o vý-

půjčce č. 2024/03 s Muzeem a ga-
lerií severního Plzeňska 

Kožlanský   zpravodaj
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v Mariánské Týnici, p.o. na bez-
platné dočasné užívání historických 
předmětů v městském muzeu Ko-

žlany od 01.01.2025 do 
31.12.2028. 

Rada souhlasí: 

č. 142/24 - se stavebními úpra-

vami rodinného domu v Bučku č.p. 

21 provedením půdní vestavby bez 
zásahu do obvodového pláště, pře-
ložením střešních tašek a instalací 

čtyř střešních oken; č. 143/24 - se 
zápisem žadatelky paní Hřebečkové 
do seznamu zájemců o přidělení 
bytu v Domě s pečovatelskou služ-

bou Kožlany; č. 144/24 - se sta-
vebními úpravami na základnové 

stanici na střeše budovy v ulici Vě-
trná 387, Kožlany podle předložené 
projektové dokumentace podmín-

kou, že při instalaci svařováním ne-
dojde k poničení foliové střechy 
hasičské zbrojnice a ocelové vý-
ztuže budou v pískové barvě bu-

dovy hasičské zbrojnice. 

 
Výsledky projednání jednotlivých bodů programu zastupitelstva města  

na 12. zasedání konaném dne 16. 12. 2024 
Zastupitelstvo bere na vědomí:  
- informace starosty, místostarosty, 
lesníka; diskusní příspěvky členů 
zastupitelstva;  
- zprávu o činnosti rady; zprávu o 
lesním hospodaření za rok 2024; 

- zprávu starosty. 
 
Zastupitelstvo určuje: 
č. 113/24 - ověřovateli zápisu 
Hanu Tupou a Ing. Oldřicha Mudru, 
návrhovou komisi ve složení -před-
seda Vladimír Kulhánek, členové 

Mgr. Jaroslav Švarc, Petr Babuška. 
 
Zastupitelstvo schvaluje: 
č. 112/24 – program 12. zasedání 
zastupitelstva; 

č. 114/24 - dodatek č. 18 ke 
smlouvě o dílo o odvozu a zneškod-
nění komunálního odpadu týkající 
se zvýšení cen za vývoz a likvidaci 
všech složek odpadu s platností od 
01.01.2025; 

č. 115/24 - cenu vodného ve výši 
23,- Kč/m3 bez DPH a cenu stoč-
ného ve výši 35,- Kč/m3 bez DPH 
na rok 2025; 
č. 116/24 - dodatek č. 1 ke 
smlouvě o spolupráci na výstavbě 
větrných elektráren v územním ob-

vodu města Kožlany, kterým se 
upravuje zájmové území v k.ú. Dře-
vec a Hodyně u Dřevce; 
č. 117/24 - nákup pozemku p.č. 
4270/6 v k.ú. Kožlany o výměře 12 
m2 nově odděleného od pozemku 

p.č. 4270/5 v k.ú. Kožlany geome-
trickým plánem včetně věcného 
břemene za cenu 400,- Kč/m2; 
č. 118/24 - schvaluje změnu roz-
počtu města na rok 2024 - 5. roz-
počtové opatření; 

č. 119/24 - rozpočet města na rok 
2025 jako schodkový, schodek 
bude financován z prostředků mi-
nulých let; 
č. 120/24 – návrh střednědobého 
výhledu rozpočtu města Kožlany na 
roky 2026, 2027. 

 
Zastupitelstvo vydává: 
č. 121/24 - obecně závaznou vy-
hlášku o stanovení obecního sys-
tému odpadového hospodářství. 

 
Poplatky 2025 

 
Úhrady poplatků na rok 2025 v pokladně MÚ  

 
od pondělí 13. ledna 2025 

(pondělí, středa 7:30 - 12:00 a 12:30 - 17:00 hod.). 
 

Poplatek za psa pro rok 2025 
Viz. Obecně závazná vyhláška č. 6/2019, o místním poplatku ze psů, čl. IV Sazba poplatku (výše poplatku je 
stejná jako v roce loňském).   
 

Poplatek za svoz odpadu pro rok 2025 

Pro trvale bydlící osobu činí poplatek: 800 Kč, pro dítě do 10ti let věku: 600 Kč, poplatek za rekreační objekt: 
800 Kč. 
Trvale bydlící občané v rodinných domech obdrží známky na popelnice, majitelé rekreačních objektů pytle na svoz 

odpadu. V případě zájmu si mohou majitelé nemovitostí bez trvalého pobytu doplatit do výše ceny známky, o 
kterou by měli zájem.    
Oba poplatky lze zaplatit v pokladně MÚ do konce února 2025, po tomto datu budou rozeslány složenky. Známky 
a pytle na svoz odpadu budou vydávány na základě předložení zaplacené složenky. 

 
Předplatné Zpravodaje 2025 

ve výši 88 Kč je možné uhradit rovněž v pokladně města. Zpravodaj by měl být zaplacen do konce ledna 2025. 
V následujícím měsíci obdrží Zpravodaj pouze občané, kteří jej budou mít zaplacený. 
 
 

Upozornění 
Ve středu 8. 1. 2025 a v pátek 10. 1. 2025 

nebude možné z technických důvodů provádět případné platby v pokladně MÚ  

platební kartou. 
Děkujeme za pochopení. 
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Z NAŠÍ ŠKOLY A ŠKOLKY 

Na sklonku roku 
   V prosinci jsme ve škole byli jen pouhých 15 dní. Za 
tu dobu jsme toho stihli spoustu. Celý měsíc probíhal 

v duchu Vánoc. Každá třída si vyzdobila svoji učebnu, 
pan školník všem nasadil stromky k ozdobení do sto-
jánků a zimními motivy jste mohli nalézt nejen na 
chodbách školy, ale také na oknech celé budovy. Někdy 
to vypadá, že se to tam zčistajasna objevuje zcela sa-
movolně. Ale za každým kouskem vystřiženého nebo 
nalepeného papíru je schovaná práce školního lidu. 

Paní učitelky a paní asistentky často stráví dlouhý čas 
nad přípravou toho, co pak s žáky v hodinách a někdy 
i o přestávkách vytvářejí.  Jen díky nim a jejich práci 
jsme se i my ponořili do vánoční atmosféry a mohli se 
těšit na příchod Ježíška. 
   Letos jsme se opět sešli u rozsvěcení vánočního 

stromu u městského úřadu. Pro veřejnost naši žáci při-
pravili spoustu krásných drobností i sladkostí na jar-
mark. Pod vedením paní učitelky Fidlerové žáci nacvičili 
pásmo vánočních písní a koled. Menší děti z MŠ natré-
novaly krásné vystoupení a učitelé si s vybranými žáky 
rozdělili službu u stánku, aby vše běželo hladce a na 
nic a na nikoho se nezapomnělo. Chtěla bych velmi po-

děkovat za příspěvky do naší sbírky na budování vni-
trobloku. Letos jsme díky vaší štědrosti získali přes 
13 000 Kč. Hned, jak se oteplí, vrhneme se zase do 
budování. Letos si vnitroblok a jeho dokončení chtějí 
vzít pod křídla naši členové žákovského parlamentu, 
tak uvidíme, jak to s jejich přičiněním bude probíhat 
a zda už třeba v září bude prostor k dispozici žákům 

v době přestávek i výuky. 

 
   Po vánočním jarmarku jsme byli osloveni kulturní ko-
misí, zda bychom zase letos neuskutečnili vánoční zpí-
vání v kostele. Čas byl sice napjatý, ale paní učitelka 
Fidlerová už měla s žáky vystoupení nacvičené, takže 
konání téměř nic nebránilo. A díky rodině pana Se-

bránka byl i kostel na tuto sváteční akci krásně připra-
vený. Jsem moc ráda, že jsme navázali na tuto krásnou 

tradici, hlavně jsem ráda za pana učitele Berbra, který 
zpívání mnoho let organizoval a připravoval je.  

   Nejstarší žáci se poctivě připravují na podání přihlá-
šek na střední školy. Nyní pečlivě vybírají, která škola 
by pro ně byla ta nejvhodnější. Za tím účelem vyrazili 
i na úřad práce v Plzni na kratší besedu na téma za-
městnanost a perspektiva vzdělávacích oborů.  
   V průběhu prosince proběhly sportovní turnaje ve 
stolním tenise a v basketbalu mladších žákyň. Jak se 

nám na turnajích dařilo, se dozvíte v příspěvcích od 
mých kolegů. 
   I učitelé studují, to jste si z mých příspěvků už určitě 
všimli. V rámci specializačního studia pro školní meto-
diky prevence jsem měla možnost společně s Petrou Fi-
dlerovou zavítat do psychiatrické léčebny pro děti a 

mládež v Opařanech. Projít si místa, kde se snaží po-
máhat dětem s poruchami příjmu potravy a různými 
formami sebepoškozování, bylo velmi dojímavé. Se-
tkali jsme se s učiteli, psychology i terapeuty a sezná-
mili se s jejich prací. Důležité pro nás bylo zjištění, jak 
vřele s dětmi pracují a jak úzce spolupracují se školami 
a rodinami. V současné době mohou v Opařanech pe-

čovat až o 60 dětí.  Zařízení podobného typu ale v naší 
republice stále ubývá, a proto na umístění a odbornou 
pomoc v akutním stádiu nemoci čeká dalších 140 dětí.  
   V prosinci proběhlo odpoledne pro žákovský parla-
ment. Členové se letos poctivě scházejí ve svém vol-
ném čase každý týden, a tak si už zasloužili i malou 
odměnu. Naplánovala jsem pro ně několik her, oni zase 

přinesli pár dobrůtek k zakousnutí a mohlo se začít. 
Nejprve jsme pojmenovali našeho nového člena, kte-
rého přinesl Vojta Mudra. Jde o želvího kluka, který od 
parťáků dostal jméno Vovo. Potom jsme se pustili do 
slavnostního slibu a podpisu smluv s novými členy. Ná-
sledovalo občerstvení a hraní her. Asi největší úspěch 

měla hra muzeum, o kterou si žáci předem řekli.  
   Vánoce se ale kvapem blížily a šestá třída (a jeden 

sedmák       ) společně s paní učitelkou Ulčovou připra-

vila přírodovědnou procházku pro žáky čtvrté a páté 
třídy. Vytyčili pro ně trasu v okolní přírodě a vytvořili 
pro své mladší spolužáky zapeklité úkoly. Více se opět 
dozvíte v dalším příspěvku. 
   I my dospěláci jsme připravili pro naše žáky malý dá-
rek. Pozvali jsme je do kina na animovaný film 

„V hlavě“. A aby o dárek nepřišel nikdo, celé promítání 

i s dopravou jsme uhradili z projektu OP JAK. Pak už 
zbývaly jen páteční besídky ve třídách u stromku a zpí-
vání na schodech školy o velké přestávce. Žáci i za-
městnanci si předali drobné dárečky pro radost, popřáli 
si krásné svátky a vyrazili na zasloužené zimní prázd-
niny. 

   Tak příště už v novém roce 2025. Přeji všem, ať je 
šťastný a pohodový a naší škole přeji, ať dál roste, 
stejně jako rostou naše děti a naši žáci. 

Mgr. Eva Sixtová 

 
Olympiáda v českém jazyce 

   I v letošním roce se naši žáci 
účastnili školního kola Olympiády 

v českém jazyce. V názvu soutěže i 
po různých sporech, které jsme 
mohli sledovat v médiích, mohlo 
zůstat slovo olympiáda. Držitelem 

práva na toto slovo je totiž Český 
olympijský výbor. Je dobře, že do-

šlo k dohodě, protože takto se sou-
těž tradičně nazývá již spoustu let, 
vždyť letos už probíhá její neuvěři-
telný 51. ročník.   

   Na naší škole se do soutěže zapo-
jilo 15 žáků z 9. třídy a jedna žá-

kyně z 8. třídy. Olympiáda se dělí 
na dvě části – mluvnickou (grama-
tickou), kde žák může získat 30 
bodů, a slohovou, v níž může 
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dosáhnout až 20 bodů.  Mluvnickou 
část žáci psali 25. listopadu, slo-
hové práce odevzdávali 29. listo-

padu. V letošním roce i slohovou 
část kromě jednoho žáka odevzdali 
všichni, což oceňujeme, protože 
dnes napsat souvislý text činí mno-

hým značné obtíže. Ve slohové části 
zadání znělo: „Radost z…“  Soutě-
žící měli napsat o své oblíbené čin-
nosti, která jim přináší radost. Mohli 
psát například o tom, jak se k této 
činnosti dostali nebo co je na ní nej-

více baví. Slohový útvar byl libo-
volný, téma měli zpracovat formou 
prózy. Doporučená délka, kterou 
museli splnit, byla 200 – 300 slov.  
V gramatické části se žáci setkali i 

se zajímavými, někdy až 

humornými úkoly, např. měli vy-
světlit, proč malé děti, které neznají 
názvy všech povolání, vytvořily 

vlastní pojmenování typu: vodník, 
botník, dolník, stříhačka. Určitě i vy 
jste poznali, že jde o instalatéra, 
obuvníka/ševce, horníka a kadeř-

nici. Jiný úkol vypadal v zadání 
takto: Paní učitelka čte dětem ve 
školce básničku: „…přijde kočka 
z Benátek a s ní sedm koťátek…“ 
Pětiletý Péťa se vyděšeně ptá: 
„A proč ta kočka koťátka snědla?“  

Žáci měli vysvětlit, v čem spočívá 
z jazykového hlediska nedorozu-
mění mezi dítětem a paní učitelkou, 
dále vymyslet, kde spojení s ní, ve 
výslovnosti sní má ještě zcela od-

lišný význam, např. sní o krásné 

dovolené. Ještě měli uvést jinou 
předložku, která ve spojení se slo-
vem/zájmenem ní, bude způsobo-

vat stejné nedorozumění, např. z ní 
– předkládám řešení jedné z našich 
žákyň: Vyrostla jabloň a z ní mnoho 
jablek. Tato píseň zní úplně stejně. 

To jsou dva z mnoha mluvnických 
úkolů. Zdají se vám jednoduché či 
naopak?  
   Mezi nejlepší řešitele školního 
kola patří Adéla Suchá z 8. třídy a 
Natálie Lehnerová z 9. třídy. Děv-

čata přislíbila, že se zúčastní i 
okresního kola, tak jim popřejme 
při řešení ještě náročnějších úkolů 
hodně štěstí. 

Mgr. Kateřina Růžková 

 
Pozor, Zorro! 

   Před podzimními prázdninami zavítala 1., 2. a 3. třída 
ZŠ Kožlany do divadla Alfa na loutkové představení o 
Zorrovi mstitelovi. Velmi akční a také vtipné předsta-
vení nenechalo naše malé diváky chladnými - urputně 
tleskali do rytmu španělských písní, s napětím a po-

vzbuzováním hnali hlavního hrdinu k úžasným šermíř-
ským výkonům a kaskadérským kouskům. Prapředek 
maskovaných superhrdinů, všichni loutkoherci a také 
hráči na hudební nástroje si od nás vysloužili velké 
ovace.     
   Pokud chcete být vtaženi do období španělské kolo-

nizace a vidět při tom fešáka v černé masce - děti ze 

ZŠ mohou jen doporučit.  
Mgr. Petra Fidlerová 

 

 

Vánoční zpívání v pečovatelském domě 
   V pátek 6. prosince žákyně ZŠ navštívily naše seniory 
v pečovatelském domě. Ve velice příjemné vánoční at-
mosféře děvčata zazpívala vánoční písně a koledy. Ně-
které babičky a dědečkové se k mám přidali a s chutí 
si zanotovali.  Po uměleckém pásmu jsme si rozdali 

dárky a také udělali společné fotografie. Příští rok se 
těšíme na další pohodové setkání.  
 

Mgr. Petra Fidlerová 
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Stolní tenis nám vyloženě jde 
   Ve středu 4. prosince jsem se šesti kluky a dvěma 
děvčaty odjel do Kralovic na okresní přebor škol ve 

stolním tenise. Soutěžila tříčlenná družstva kluků a 
dvoučlenná družstva dívek. Sjela se celkem silná kon-
kurence. Někteří jednotlivci měli být „papírově“ nad 

naše síly, ale tohle byla soutěž družstev… 
   Starší dívky, kde nás reprezentovala Natálka Lehne-
rová a Aneta Marešová, měly zrovna silné soupeřky. 
Nakonec obsadily krásné třetí místo ze šesti přihláše-
ných družstev. Družstvo starších kluků ve složení Jirka 
Švarc, Tomáš Lehner a Láďa Beneš obsadilo nakonec 

pěkné druhé místo. Kluci hráli vyrovnaně, vyhráli i čtyř-
hru, bohužel s jedním hráčem si neporadili a po vyrov-
naných zápasech s ním vždy prohráli. Třetí družstvo 
mladších kluků ve složení Filip Šiler, Honza Šiler a Vojta 
Mudra na tom bylo podobně. Ve finále po napínavém 
souboji vyhráli čtyřhru, ale na celkovou výhru družstva 

to nestačilo. Nakonec také krásné druhé místo… 

   Všem žákům naší školy děkuji za její reprezentaci. 
Všichni bojovali a nevzdávali žádný zápas. Paráda… Byl 
jsem opravdu překvapen kvalitou hry a předváděnými 
výkony u všech zúčastněných.     

   Je vidět, že mají tento sport rádi a chodí na tréninky. 
Děkuji i panu Sebránkovi za doprovod na turnaj a 

hlavně celoroční pravidelnou práci s mládeží.  
   Nakonec mi dovolte, abych Vám popřál klidné svátky 
a hodně štěstí a zdraví v roce 2025. 

 
Mgr. Jaroslav Švarc

 
Předvánoční družina 

   Předvánoční čas začínáme ve školní družině velmi 
brzy. Děti už v listopadu mluví o Ježíškovi, o tom, kdo 
co si napsal do přání pro něj a jestli je lepší Santa nebo 

Ježíšek. Před první adventní nedělí máme ve družině 
napilno. Vyrábíme dekorační předměty na vánoční jar-
mark, kde má i naše škola svůj stánek. 

 
   Výtěžek z prodeje pak pokryje část nákladů na pře-
budování školního dvorku ve venkovní učebnu. Letos 

jsme si na pomoc pozvali i maminky a myslím, že to 
bylo povedené odpoledne. Za zvuků vánočních písní, 
vůně kávy se maminkám a jejich dětem pod rukama 

rodily krásné vánoční svícny a dekorační stromečky.  
   Začátkem prosince nás pozvala paní knihovnice na 
vánoční odpoledne spojené s tvořením. Chodíme každý 

rok, vyrábíme s kožlanskými šikulkami vánoční drob-
nosti nebo zdobíme perníčky, které napeče paní kni-
hovnice, a moc si to užijeme.  

   5. prosince se školní družina proměnila v peklo, děti 
v malé čertíky, i když ty se zas tak moc měnit nemu-
sely, a společně jsme si užili čertovskou besídku. Tan-
čilo se, soutěžilo a kdo už nemohl, tak alespoň maloval, 
co jiného než čerty. Po Mikuláši už předvánoční čas 
přímo letí. Než jsme se nadáli, je tu vánoční besídka. 
Ozdobený stromeček a pod ním dárečky, děti ve svá-

teční červené, na stole cukroví … Opravdu finále. Od-
poledne naplněné tancem, soutěžemi, hraním nových 
her, které děti dostaly ve družině pod stromečkem. 
Krásně jsme si to užili.  
   Přeji Vám všem příjemně strávené vánoční chvíle a 

hodně zdraví v novém roce. 
Kateřina Švarcová  

 
Návrat ztraceného turnaje 

   Po třech letech se do kožlanské tělocvičny vrátil 
školní basket mladších žákyň. Základním školám z Kra-
lovic a Kožlan a plaskému gymnáziu se podařilo sesta-
vit týmy a utkat se na školním turnaji. Za Kožlany mů-
žeme říct, že naše holky se praly jako lvice a dokud 

byly plné síly, rozhodně nenechaly soupeřkám nic 
zadarmo. Bohužel síly postupně docházely, protože 
jsme měli málo početný tým a nebylo kým střídat. 
Dívky ale ukázaly, jaké jsou bojovnice a v duchu hesla 

„závod se vyhrává až v cíli“ hrály až do konce utkání 
na 110 %. Už teď víme, že nám tu roste nová generace 
skvělých sportovkyň. Snad se podaří namotivovat 
i další žákyně, aby příští rok posílily nově vzniklé druž-
stvo. 

Našim soupeřkám děkujeme, že přijely a ukázaly nám, 
jak se hraje „velký“ basket. 

Mgr. Karolína Ulčová 
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Vánoční stopovačka 
   Vánoce klepou na dveře, a tak jsme se ve středu 18. 12. rozhodli čekání na Ježíška zkrátit. Kormidla se chopila 
6. třída a připravila pro své mladší kamarády (čtvrťáky a páťáky) stezku po stopách vločky Krystalky. Žáci se 

museli pomocí značení orientovat po pětikilometrovém okruhu, na kterém na ně čekaly úkoly s vánoční témati-
kou. V cíli je čekal dopis, po jehož vyluštění přišli na to, že odměna je připravena v jejich kmenové učebně. Tam 
čekaly medaile a sladká odměna.  

Snad je ale kromě takového dárku ještě potěšil připravený zážitek.  
Mgr. Karolína Ulčová 

S P O L K Y 

Spolek sochaře Václava Levého z.s. 
   děkuje za přízeň v roce 2024 a těší se na další aktivity a setkávání v novém roce 
2025! 
   Spolek plánuje opět ve spolupráci s městem Kožlany především uspořádat tra-
diční jarmark a upravit expozici o Václavu Levém v městském muzeu. 
   Členy spolku velmi potěšilo zjištění, že díla Václava Levého vystavuje nejen Ná-

rodní galerie Praha, a to v expozici Umění dlouhého století ve Veletržním paláci 
v Praze 7, ale že i v Kunsthistorische Museu ve Vídni stále najdeme sochu sv. Alž-
běty od „našeho“ sochaře. Levý tuto sochu vytvořil během svého pobytu v Římě, a 
to na objednávku samotného císaře Františka Josefa I.; a jak si snadno každý do-
myslí, socha vznikla pro císařovnu Alžbětu řečenou Sisi. Sv. Alžběta je umístěna 
v 1. patře muzea, hned u obchodu se suvenýry a u vchodu do expozice P. Bruegela. 
Pokud navštívíte ve Vídni toto muzeum, nezapomeňte se na sochu podívat – pro 

lepší hledání připojujeme fotografii sochy. 
   Spolek se pravděpodobně v únoru sejde na schůzi, na které naplánuje aktivity 
na rok 2025 – o přesném datu i místě schůze budeme informovat na facebookové 
stránce Václav Levý – umělec. 
   Těšíme se na viděnou! 

Olga Ulrichová,  
předsedkyně Spolku sochaře Václava Levého z.s. 

 
Klub důchodců Kožlany 

   Již tradičně se naši důchodci na závěr roku setkávají. Letos jsme tuto příležitost spojili v Plzni s návštěvou 
vánočních trhů na náměstí Republiky. V restauraci Éčko jsme měli rezervaci na občerstvení a využili možnost si 
též zatančit a poslechnout hudbu Václava Žákovce.  
   Těším se v novém roce 2025 na další akce seniorů a přeji všem hlavně hodně zdraví. 

                          Iva Vorlíková  
 

     
 

S P O R T 

 
DBaK 

   Pět družstev DBaK se zúčastnilo Vánočního turnaje v Plzni. U16 vybojo-
valy ve své kategorii v konkurenci devíti týmů zlato. U15 ve stejné kategorii 

skončily třetí. U14 páté a U13 (v kategorii U14) šesté. Medaili mají i U12, 
které skončily třetí. 
   Děkujeme všem hráčkám, že o svátcích neleží doma a jdou se proběhnout. 
Zároveň děkujeme Lokomotivě Plzeň za uspořádání turnaje. 
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